
De to er de første damene som 
noensinne har inntatt sjefsstolen i 
sagbrukets hjerte og hjerne.
– Det viktigste er å få flyt i produksjonen 
og se til at saga skjærer riktig. Man må 
være årvåken og kunne gjøre raske 
vurderinger, forklarer Nijazeta. Anja 
forsikrer om at det ikke er vanskelig å 
holde fokus på de mange skjermene og 
monitorene, som viser hvordan saga 
deler opp tømmerstokken for best mulig 
kvalitet og verdi. 

Øker produksjonen
Nijazeta har jobbet på Hasås avdeling 
Telemarksbruket i snart fire år, mens 
Anja har jobbet på sagbruket siden 2016. 
Driftsleder Almir Muftic forteller at 
sagbruket har et ønske om at hver enkelt 
ansatt skal kunne gjøre flere typer 
oppgaver, noe som gir bedriften 
fleksibilitet.

Nytt

Jentene inntar  
sagbrukets hjerte  
og hjerne
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– Siden i fjor høst har Telemarksbruket 
økt produksjonen og utvidet kapasiteten. 
Nå kjøres det 12 timers kontinuerlig drift 
og de ansatte jobber på skift.  Det var et 
bevisst valg å få jentene inn i sagbua. Det 
gjelder å ha blikk for detaljer, man må 
være presis helt ned på millimeter og 
hundredeler, og her er ofte jentene 
veldig gode, forklarer Almir. 

Mestringsfølelse
Enn så lenge er Telemarksbruket en 
mannsdominert arbeidsplass. Av 38 
ansatte er det 6 kvinner. Likevel mener 
Anja at jenter ikke må være redde for å 
søke jobb på et sagbruk.
–  Jobben passer for den som liker store 
maskiner og fysisk arbeid. Når du 
knekker koden og forstår 
sammenhengene i maskineriet, blir det 
veldig gøy. Du får en stor 
mestringsfølelse.  
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Fra «bua» på Telemarksbruket blir alle operasjoner på saga 
styrt og overvåket av Anja Bieniek (31) og Nijazeta Palic (49).

Det er veldig 
gøy å lære  

mer om tømmer  
og trevirke

Tar fagbrev 
De trekker frem gode kollegaer og en 
variert arbeidshverdag som det beste 
med jobben. Nijazeta kom til Norge fra 
Bosnia da hun giftet seg og har tidligere 
jobbet i restaurantbransjen. Anja flyttet til 
Norge fra Polen allerede som 18-åring og 
jobbet først med rengjøring, før hun søkte 
jobb på Telemarksbruket. Begge tar 
fagbrev i trelastfaget som del av jobben. 
Utdanningen omfatter praktisk opplæring, 
teori og kursing.
 – Jeg syns det er veldig gøy å lære mer 
om tømmer og trevirke. Økt kunnskap gjør 
jobben enda mer interessant, sier Nijazeta. 
Se bilder og hele saken på atskog.no



 

Jan Erik Langangen er ny styreleder i AT Skog. På årsmøtet 8. mai ble 
valgkomiteens forslag på alle punkter vedtatt. 

Ny styreleder og millioner  
i medlemsutbytte 

JUNI 2025

Jan Erik Langangen og Anders Øynes.

Styret 2025/26: 
Jan Erik Langangen (styreleder) 
Axel M. Thorsdal (nytt styremedlem og 
nestleder) 
Gry Ingvild Agjeld (nytt styremedlem) 
Dag Arthur Aasbø (gjenvalgt som 
styremedlem)  
Trude Engesland (på valg i 2026) 
Trond Stupstad (på valg i 2026) 
Birgit Eiken (på valg i 2026) 
Ansattrepresentanter: Eivind Kvinlaug, 
Hilde Haukom og Guro Christensen 
Varamedlemmer til styret: Liv Else Kallhovd 
(1. vara), Sjur Ove Svartveit (2. vara) og 
Øystein Timland (3. vara) 

Årsmøtet vedtok enstemmig at medlemmer 
som bidro til verdiskapingen i selskapet 
med tømmersalg i 2023, skal få 

etterbetaling på 17,9 millioner kroner i år. 
Konsernsjef Anders Øynes orienterte om 
den økonomiske situasjonen i selskapet. 
Med historisk gode tømmerpriser og stor 
etterspørsel etter tømmer, viser status etter 
første kvartal at AT Skog konsernet kan få 
en ny rekord både i tømmervolum og en 
omsetning som kan passere tre milliarder 
kroner i 2025.   

12 saker – stort engasjement
Årsmøtet ble gjennomført på Strand Hotell 
Fevik i Grimstad. 23 av 63 utsendinger deltok 
på teams. 12 saker sto på sakslisten. Gode 
innspill, forbedringsforslag og stort enga- 
sjement både fra utsendinger på teams og i 
salen preget årsmøtet. Flertallet i årsmøtet 
vedtok styrets forslag i alle 12 saker.  
 Les hele saken på atskog.no

– Med denne rapporten ønsker vi å gi 
jevnlig og åpen innsikt i det som skjer 
i AT Skog. Dette er vår første 
kvartalsrapport, og målet er å gi 
medlemmer og samarbeidspartnere 
bedre forståelse for hvordan vi 
jobber gjennom året, og hvordan vi 
møter endringer i markedet. Vårt 
ansvar er å sikre forutsigbarhet og 
langsiktig verdiskaping. Vi følger 
markedet nøye og tilpasser oss 
fortløpende. Samtidig fortsetter vi å 
utvikle våre tjenester og løsninger – 
både for dagens behov og 
morgendagens muligheter, sier 
konsernsjef Anders R. 
Øynes. Kvartalsrapporten for 1. 
kvartal 2025 finner du på atskog.no

Les den første 
kvartals- 
rapporten



 

Sønnen viste allerede som liten gutt stor 
interesse for maskiner og friluftsliv. Nå 
er Håvard (28) en fornøyd skogeier i 
Innvik i Stryn kommune. – Som eldst av 
fire søsken følte jeg på ansvaret for gård 
og skog, som har vært i slekta i mange 
generasjoner. Ingen av de andre ville ta 
over. Jeg var det jeg vil kalle for en 
papirbonde. Det har vært viktig for meg 
å forvalte gården på en god måte frem til 
Håvard kunne ta over, forklarer Gunn 
Bente, som valgte sykepleie som sin 
yrkesvei.

Lettet og glad
- Jeg er veldig lettet over at Håvard har 
overtatt. Han er grundig og fornuftig. Jeg 
er stolt av ham, sier mor mens vi går 
oppover mot flere felt som viser skog i 
ulike faser. Et er gjenplantet etter hogst. 
Et annet er i god vekst etter hogst i 2017. 
Et nytt felt ble hogd i 2023 av Håvard 
selv. Han leverte 150 kubikk med 
selvhogde trær.
 - Jeg vil gjerne bli med å plante. Det 

synes jeg er moro, forsikrer Gunn Bente.

Skogen skal forvaltes godt
- Min motivasjon som skogeier er at jeg 
har et ansvar for å forvalte det jeg har 
overtatt. Det er cirka 400 mål. Jeg husker 
at jeg leste maskinblader med bestefar, 
og mamma har fortalt at spesielt hennes 
bestefar var nøye med skogsdriften. Jeg 
vil at skogen skal fortsette å se fin ut. Jeg 
har blitt mer bevisst de siste årene på 
hva jeg eier og liker å studere kartet og 
planlegge videre drift, sier Håvard, som 
pendler annen hver uke til jobben som 
fjellsikrer i Mesta. 

Bedre tider
- Jeg er positivt overrasket over 
tømmerprisene. Når vi skal i gang med 
hogst på rundt 2000 kubikk til høsten, 
blir det en god lønnsomhet, sier Håvard. 
Moren er glad for at sønnen kan få 
penger ut av skogen.
 - Jeg husker at de første årene etter at 
jeg tok over driften, dekket inntekten 

som for det meste kom fra forpaktere av 
jorden, kun forsikringen på gården. Jeg 
er glad for at jeg har kunnet overlevere 
skjøtet og samtidig vite at Håvard kan 
tjene litt på den, sier Gunn Bente.
 Grantrærne vokser godt på 
Vestlandet. For eksempel vil et 
tømmervolum på 2000 kubikk gran på 
Østlandet ofte kreve tre ganger mer 
areal enn på Vestlandet. Grantrærne 
trives ekstra godt med jordsmonnet og 
fuktigheten. Med furu er utfallet i volum 
nesten likt i øst og vest.
 For Håvard er det gode nyheter at 
vekstforholdene er så gode. Han er i 
gang med å sette seg inn i 
skogfondsordningen, slik at han kan 
sette av nok penger fra hogstoppgjøret 
til framtidig stell av skogen. Les hele 
saken på atskog.no

Gunn Bente Skåden måtte overta gården da faren ble syk. Hun manglet 
interesse for skogen, men tenkte langsiktig.

Det er heldigvis 
blitt bedre 

tider, og spesielt det 
å eie skog.

– Glad for at Håvard 
har overtatt



Ring vårt servicekontor på 35 58 82 00
Åpningstid: Man. til fre. fra 9.00 til 15.00

 Tast 1 for Privat tømmerinnmelding
 Tast 2 for økonomi
 Tast 3 for medlemskap
 Tast 4 for transport
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I AT Studio har vi tatt turen ut og du kan 
se den siste sendingen med markedsinfo 
på vår YouTube-kanal. Der finner du også 
opptak fra en lukket hogst i Setesdal i 
Agder.

Kontakt oss

Nye sendinger 
fra AT Studio

ivaretatt og videreutviklet. Tilskudd kan 
gis til alle skogeiere som har mer enn 10 
daa produktiv skog, men det finnes 
unntak fra kravet. Kontakt din kommune 
hvis du har spørsmål om søknaden. Les 
mer på landbruksdirektoratet.no

Du kan søke tilskudd til miljøtiltak i skog 
hele året. Formålet med tilskuddet er å 
stimulere til økt verdiskaping i 
skogbruket, samtidig som miljøverdier 
knyttet til biologisk mangfold, landskap, 
friluftsliv og kulturminner i skogen blir 

AT Skogs strategi for økt skogproduksjon 
fokuserer blant annet på konkrete tiltak 
for å øke stell av ung skog. I vår 
ungskogpleiekampanje har vi trukket ut 
tre vinnere, som vil få utført 10 dekar 
gratis ungskogpleie. Vinnerne er 
skogeiere i Midt-Telemark, Agder og 
Vestland og alle er kontaktet.   

Søk om miljøtilskudd

Vinnerne 
av gratis 
ungskogpleie

På tide å justere 
festeavgiften?
Regelverket for regulering av 
festeavgifter er komplekst, men 
grunneiere som er bevisste på sine 
rettigheter kan sikre seg betydelige 
inntekter. Sjekk festekon-traktene nøye, 
vær oppmerksom på regulerings-
muligheter og benytt de lovfestede 
kravene til justering av festeavgiften der 
det er mulig. 
 Eldre avtaler kan justeres en gang i 
henhold til det avtalte: 

 Ved avtales utløp kan avgiften  
 justeres til 2 %

 I andre tilfeller kan avgiften  
 konsumprisjusteres
Se utfyllende informasjon om 
advokatbistand på atskog.no under 
«Skogeier». Trenger du hjelp, ta kontakt 
med advokat Espen Bjørbæk (976 24 012/ 
eb@bjorbak.no). Medlemmer av AT Skog 
får inntil 30 minutter gratis bistand hos 
Advokatene Bjørbæk AS.


